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Zápisnica 

Z riadneho zasadnutia OZ vo Vrbnici, ktoré sa uskutočnilo dňa 21.1.2025 

o 15:00 hod. v zasadačke Obecného úradu 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



PROGRAM : Návrh programu podľa pozvánky /Príloha č. 1/ 
Úvodné náležitosti  
V súlade s § 12 ods. 1 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení a v znení neskorších predpisov z 
riadneho Obecného zastupiteľstva vo Vrbnici otvoril starosta obce p. Dominik Tokár – starosta obce 
privítaním poslancov OZ a hostí a prečítal návrh programu zasadnutia. 

Konštatoval, že na zasadnutí OZ je väčšina prítomných poslancov, takže obecné zastupiteľstvo je 
podľa § 12 ods. 2 zákona č. 369/1990 Zb. spôsobilé rokovať a uznášať sa vrátane prijímania 
všeobecné záväzných nariadení. /Príloha č. 2 – prezenčná listina/ 

Počet prítomných : 5 
Počet neprítomných : 2 

Z toho ospravedlnení :2 (MUDr. Richard Dubjak, Juraj Dubjak) 
Neospravedlnení : 0 

Starosta obce p. Dominik Tokár určil za overovateľov zápisnice: Matúš Petera, Ján Tokár 

K vedenému bodu neboli vznesené žiadne iné  pripomienky. 

Starosta obce predniesol návrh na uznesenie 
UZNESENIE č.1/2025 

Z riadneho rokovania Obecného zastupiteľstva Obce 

Vrbnica zo  dňa:  

21.1.2025 

 

K bodu 1 Program jednania riadneho zasadnutia OZ Vrbnica  

Obecné zastupiteľstvo Obce Vrbnica podľa §12 ods. 5 zákona č. 369/1990 Zb. o 
obecnom zriadení v z. n. p. 

konštatuje, že 
obecné zastupiteľstvo ako celok v zmysle §12 ods. 7 zákona o obecnom zriadení je schopné 
rokovať a uznášať vrátane prijímania VZN  

schvaľuje  

v zmysle § 12 ods. 5 program Riadneho zasadania obecného zastupiteľstva 

Hlasovanie: 

Za: 5 Dušan Kudelas, Ján Tokár, Matúš Petera, Jolana 
Kančiová, Ján Šutai Paľo 

Proti:   
Zdržal sa:   
Neprítomní:    

Konštatujem , že uznesenie bolo prijaté. 

 

 



2./ Kontrola plnenia uznesení 

Starosta obce informoval prítomných poslancov so splnenými úlohami, ktoré mu boli na 
poslednom zastupiteľstve uložené. Spomenul osvetlenie, ktoré bolo zabezpečené na cintoríne 
v období sviatkov Všetkých svätých, rovnako aj osadenie VKK pri cintoríne. 

K vedenému bodu neboli vznesené žiadne iné  pripomienky. 

Starosta obce predniesol návrh na uznesenie 

 
UZNESENIE č.2/2025 

Z riadneho rokovania Obecného zastupiteľstva Obce 

Vrbnica zo  dňa:  

21.1.2025 

 

K bodu 2/ Kontrola plnenia uznesení 

Obecné zastupiteľstvo Obce Vrbnica podľa §11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o 
obecnom zriadení v z. n. p. 

berie na vedomie 

  plnenie uznesení  

-osvetlenie na cintoríne v čase sviatku Všetkých svätých 

-veľkokapacitný kontajner pristavený na cintoríne v období sviatkov Všetkých svätých 

 
3./ Rozpočet na rok 2025 
Tkáč Miroslav ekonóm obce spolu s Ing. Pavlikovou – hl. kontrolórkou obce 
informovali prítomných poslancov s návrhom rozpočtu na rok 2025. Stručne predniesli 
informácie o príjmoch a výdajoch obce na roky 2025, 2026, 2027 ako aj o zdrojoch 
financovania.  

Rozprava: 

Kudelás: „Chcel by som sa spýtať, či sme ako obec niečo ušetrili? Odložili sme niečo do 
fondu úspor?“ 

Tkáč: „Mali sme v roku 2024 znížené dane, školy išli pod štát a museli sme dofinancovať 
škôlku -zamestnancom výplaty uhrádzať z obecných peňazí asi 4 mesiace. Od budúceho roka 
sa musia zvýšiť poplatky za TKO, nakoľko firmu Fúra s. r. o. kúpil Kosit a ten ma iné 
podmienky vývozu odpadu.“ 



Kudelás: „Odpad sa nebude vážiť? Ja napr. takmer všetko separujem a mam minimálny 
komunálny odpad.“ 

Tkáč: „U  nás nie je množstevný zber, ale poplatok na osobu je schválený.“ 

Hreha: „Chcel by som sa spýtať, či sa nebude robiť chodník na cintorín. Cesta je dosť 
frekventovaná.“ 

Tkáč: „Cesta, ktorá vedie ku cintorínu ma pod správou kraj, obec ma vecné bremeno.“ 

Kudelás: „Zaujímalo by ma, či platí firma pána Tkáča za prenájom priestorov, kde sedí jeho 
pracovníčka. Alebo obec platí za energie, svetlo a priestory z vlastných zdrojov?“ 

Tkáč: „Starosta obce si vyžiadal pracovníka na obecnom úrade, aby bol nápomocný občanom 
obce, v prípade že potrebujú vytlačiť nájomnú zmluvu alebo inú pomoc.“ 

Ján Šutai Paľo: „Chcel by som vedieť, či má obec pozdĺžnosti voči poisťovniam?“ 

Tkáč: „Obec nemá nedoplatky ani faktúry po splatnosti.“ 

Kudelás: „Chcel by som ešte vedieť, prečo je urobený mostík z hlavnej cesty pri novostavbe 
p. Ferenca?“ 

Tokár Dominik: „Povolenie od obce nedostal, zistím ako to je a dám vedieť na budúcom 
zasadnutí.“ 

K vedenému bodu neboli vznesené žiadne iné  pripomienky. 

Starosta obce predniesol návrh na uznesenie. 

 
UZNESENIE č.2/2025 

Z riadneho rokovania Obecného zastupiteľstva Obce 

Vrbnica zo  dňa:  

21.1.2025 

 

K bodu 3/ Rozpočet na rok 2025 

Obecné zastupiteľstvo Obce Vrbnica §11 ods. 4 Zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení v z. n. p. 

berie na vedomie 

-návrh rozpočtu na rok 2025 

-stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu na roky 2025 – 2027 



-návrh rozpočtu obce Vrbnica na roky 2026 a 2027 

                                                  schvaľuje  

-rozpočet obce Vrbnica na rok 2025 

Za: 3 Ján Tokár, Jolana Kančiová, Matúš Petera 
Proti:   
Zdržal sa: 2 Dušan Kudelás, Ján Šutai Paľo 
Neprítomní:   

Konštatujem , že uznesenie bolo prijaté. 
 

4./Odkúpenie bytových domov Vrbnica, 139  Vrbnica 140 

Igor Kanči občan obce predniesol prítomným návrh na odkúpenie bytových domov Vrbnica 
139, 140 nakoľko sa nikto nestará o byty aj poriadok pri bytovkách tak by to chcel zobral do 
svojich rúk. 
 
Rozprava: 
 
Ján Tokár: „Musíš mať čistý register, napísať zámer, na čo to chceš kúpiť, či ako podnikateľ 
alebo ako súkromná osoba.“ 
 
Tkáč: „Treba predložiť podnikateľský plán a čo budete robiť s nájomníkmi.“ 

Pavlíková – hlavná kontrolórka: „Treba doložiť podnikateľský zámer, aby sme vedeli čo 
plánujete urobiť, ekonomický rámec, koľko dokážete investovať.“ 

Ján Tokár: „Nikto ti nebráni, aby si to urobil, ale nech je to tak ako to má byť.“ 

K vedenému bodu neboli vznesené žiadne iné  pripomienky. 

Starosta obce predniesol návrh na uznesenie. 
UZNESENIE č. 4/2025 

Z  riadneho rokovania Obecného zastupiteľstva Obce 

Vrbnica zo  dňa:  

21.1.2025 

 

K bodu 4/ Žiadosť Igora Kančiho – odkúpenie bytov 139, 140 

Obecné zastupiteľstvo Obce Vrbnica §11 ods. 4 Zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení v z. n. p. 

berie na vedomie 

-žiadosť Igora Kančiho na odkúpenie bytových domov Vrbnica 139, Vrbnica 140 



ukladá Igorovi Kančimu 

-predložiť podnikateľský zámer 

-ekonomický rámec 

Za: 5 Ján Tokár, Jolana Kančiová, Matúš Petera, Ján Šutai 
Paľo, Dušan Kudelás 

Proti:   
Zdržal sa:   
Neprítomní:   

Konštatujem , že uznesenie bolo prijaté. 
 
5./Rôzne 

V bode rôzne vystúpila správkyňa cintorína p. Plutková ktorá požiadala starostu o opravy na 
dome smútku. Spomenula dvere na náradie, ktoré sú rozbité, že chýba poriadny hrobár a tiež 
lavičky, stoličky a svietniky v dome smútku.  
 
Rozprava: 
 
Dominik Tokár: „ Zajtra pôjdeme spolu na cintorín a do domu smútku a skontrolujeme 
nedostatky.“ 

K vedenému bodu neboli vznesené žiadne iné  pripomienky. 

Starosta obce predniesol návrh na uznesenie. 

 
UZNESENIE č.5/2025 

Z riadneho rokovania Obecného zastupiteľstva Obce 

Vrbnica zo  dňa:  

21.1.2025 

 

K bodu 5/ Rôzne 

Obecné zastupiteľstvo Obce Vrbnica §11 ods. 4 Zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení v z. n. p. 

berie na vedomie 

-požiadavky správkyne domu smútku p. Plutkovej 

ukladá starostovi obce 

-osadiť zábranu na mostík oproti kostolu, ktorý zabráni prechodu aut na cestu 



-skontrolovať nedostatky v dome smútku a odstrániť ich 

-zistiť neoprávnené osadenie mostíka p. Ferencom na hradskej ulici 

 

Za: 5 Ján Tokár, Jolana Kančiová, Matúš Petera, Ján Šutai 
Paľo, Dušan Kudelás 

Proti:   
Zdržal sa:   
Neprítomní:   

Konštatujem , že uznesenie bolo prijaté. 
 
 
Nakoľko bol program riadneho zasadnutia vyčerpaný, starosta obce poďakoval všetkým 
prítomným a poslancom a ukončil zasadnutie. 
 
Overovatelia :  Ján Tokár, Petera Matúš 
 
Zapisovateľka: Štefánia Dudášová 

 
Dominik Tokár v. r.                       
starosta obce  

 


